
 

 

 

 

 

 

Zápis z jednání  
Exekutivy 

Českého svazu házené č. 18  
 

 

 

 

 

 

 

 

7.2.2015 
Praha 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________________________________________________________________ 

 
 

Přítomni: L.Vondráčková, A.Pospíšil, M.Barda, P.Novák, D.Čurda, R.Bendl 
Hosté: 
Omluveni: 
 
  

J.Kejval (ČOV), J.Sviták, St.Svoboda 
A.Staněk, L.Adámek, M.Bartoň 
 

Trvání: Zahájení jednání:   10:00 
Ukončení jednání:  15:30 
 

  



 

Program jednání 
 

1 Kontrola plnění úkolů                                                                (APO) 

2 Vystoupení J.Kejvala a diskuse                                                   (APO) 

3 Implementace RHC – průběžná informace                                   (RBE, MBD)             

4 Oblast reprezentace                                                                  (DČU) 

5 Úprava Organizačního řádu                                                        (LVO) 

6 GS ČSH – aktivity pro informaci                                                  (RBE) 

7 Prezident ČSH – aktivity pro informaci                                         (APO) 

8 Různé  

 
 

 

1 Kontrola plnění úkolů 

úkol 
č.82 

      Předložit exekutivě první návrhy nových verzí stanov a řádů ČSH 

Odpovídá:    L.Vondráčková, J.Konečný 

Termín:       28.2.2015 

7.2.2015  úkol trvá 

úkol 
č.83 

Dopracovat a realizovat kroky navržené v pro navyšování počtu rozhodčích v klubech 

Odpovídá:    J.Konečný, P.Novák 

Termín:       31.7.2015, průběžné kontroly na jednáních exekutivy 

7.2.2015  úkol trvá 

úkol 
č.86 

Připravit návrh aktualizace Zásad činnosti RD 

Odpovídá:    D.Čurda, L.Adámek 

Termín:       14.3.2015 

7.2.2015  úkol trvá 

úkol 
č.87 

Připravit aktualizaci Organizačního řádu ČSH v návaznosti na změny v RK a KPRR  

Odpovídá:    J.Konečný 

Termín:       31.1.2015 

7.2.2015  úkol splněn 

úkol 
č.88 

Pokračovat v jednání s Alive a připravit základní implementační plán projektu 
členských / věrnostních karet ČSH od ročníku 2015/16  

Odpovídá:    R.Bendl, J.Konečný 

Termín:       31.3.2015 

7.2.2015  úkol trvá 

 



 

Projednávaná témata 
 

2 Informace J.Kejvala a diskuse 

 
 
 

závěr 

 

Předseda ČOV ve svém vystoupení zmínil: 
- statistické údaje Sazka olympijského víceboje 
- pozice sportu v ČR 
- 11 principů z oblasti financování sportu v ČR: 

o prostředky z MŠMT distribuovány přímo sportovním svazům, svazy jako 
nejvyšší autorita v rámci jednotlivých sportů 

o distribuce financí dle transparentních pravidel 
o reálná členská základna (aktivní sportovci) jako hlavní zdroj přerozdělování 
o odvody z loterií v návaznosti na nový loterijní zákon – prostřednictvím ČOV 
o podpora sportu a financování z krajských samospráv 
o cílené prostředky z fondů Evropské unie 
o koordinace aktivit v rámci mezinárodního sportovního hnutí 
o finanční podpora sportovcům po ukončení kariery – projekt dual career 
o finanční prostředky z fondů prevence zdravotních pojišťoven 
o podpora projektu Národních olympijských center 
o společná koncepce sportovních gymnázií – schůzka 28.2. 

Na závěr setkání byla podepsána předsedou ČOV a prezidentem ČSH „Dohoda o 
společném postupu“ v rámci výše uvedených bodů. 

 
 

 

3 Implementace RHC 
 
závěr 

 Exekutiva projednala a s drobnými připomínkami schválila předložený návrh Zásad 
pro činnost regionálních házenkářských center ČSH. Zásady RHC vstupují okamžitě 
v platnost. 

 probíhají jednání o možnostech implementace RHC v Jihočeském a Jihomoravském 
kraji, kde zatím žádné RHC nevzniká, kraje budou osloveni, aby předložili návrh 
koncepce 

 upřesnění výměny trenérů RHC v Karviné: Hajžmanová – Hudeček 

 zatím nelze odsouhlasit změny trenérů RHC v Plzni (T.Černý) ani Olomouci 
(K.Salčáková), prezident ČSH povede jednání s oběma RHC 

 Exekutiva jmenovala ve smyslu platných Zásad RHC do pozice Vedoucího trenéra 
RHC zaměstnance ČSH pana J.Tkadlece. 

 

 

 

4 Reprezentace 
 
závěr 

 D.Čurda přednesl první reflexi účasti týmu mužů na MS v Kataru. Byť jako 
rozhodující pro celkový úspěch/neúspěch se jeví zápas s Egyptem, o nepostupu do 
play-off rozhodli lepší výsledky postupujících týmů ( Island, Egypt ) se soupeři, se 
kterými jsme my nebodovali. Přes nesplnění cíle družstvo dosáhlo dobrých výsledků 
s celkově aktivním skóre a po 4 vítězstvích nad kvalitními soupeři získalo 
prezidentský pohár. V podstatě šlo o úspěšný první krok při generační obměně 
směřující k výstavbě nové reprezentace.  

 Šampionát jasně prokázal, že špičková světová házená je kvalitativně na 
nesrovnatelně vyšší úrovni než házená, kterou reprezentuje česká nejvyšší soutěž, 
extraliga ČSH. Čeští házenkáři zaostávají především ve fyzické a mentální 
připravenosti, což je odrazem především podstatně nižších tréninkových objemů, 
které naši hráči absolvují. 

 Mimořádným úspěchem bylo vystoupení dvojice rozhodčích V.Horáček – J.Novotný 
Rozhodování finálového zápasu a celková kvalita jejich výkonů ve všech utkáních 
přispěly ke zvýšení prestiže české házené v celosvětovém měřítku. Prezident 
A.Pospíšil ocenil, že V. Horáček a J, Novotný patří (společně s J.Opavou a 
P.Válkem) dlouhodobě do absolutní světové špičky mezi házenkářskými rozhodčími. 

 



 

5 Organizační řád ČSH 
 
závěr 

Exekutiva prodiskutovala předložený návrh úprav Organizační řádu, spočívající 
především v promítnutí personálních změn ve složení Exekutivy a ve struktuře RK. Po 
zapracování drobných formálních připomínek Exekutiva nový Organizační řád schválila  

 
 

 

6 Informace generálního sekretáře ČSH 

 
závěr 

a) příprava rozpočtu ČSH na rok 2015 – průběžná informace 

b) investiční dotace – ČSH podal žádosti k 31.1.2014  

c) vyúčtování peněz z loterií – bude čerpáno v roce 2015 

d) univerziáda 2015 muži / ženy – o případné účasti žen bude rozhodnuto do konce 
února, účast mužů již potvrzena  

e) projekt Erasmus+ - účast ČSH v projektu na rozvoj házené v 5 zemích 

f) nová struktura ME mládežnických kategorií od roku 2016 ( M18 v 1.divizi ) 

g) příprava turnaje v Chebu – O štít města Chebu, ženy 

h) projekt dual career – ČSH bude nominovat 1 hráče/ku do 15.2. ČOV 

 
 

 

7 Informace prezidenta ČSH 

 
závěr 

A.Pospíšil informoval o jednání s členem KRK ČSH Zbyňkem Voráčem; základní aktivity 
KRK budou zajištěny až do ustavení nově koncipovaného kontrolního orgánu na 
červnové konferenci ČSH 

 

 

 

8 Různé 
    

a) 
 
 
 
    b) 

 

 
    c) 

 

Exekutiva schválila bezplatný převod 3 nafukovacích hal (Orel Paskov, Mělník, Plzeň), 
které byly pořízeny z investičních prostředků MŠMT před 10 lety. Převod bude realizován 
z  ČSH na jednotlivé kluby, které nafukovací halu obdržely.  
 

Michal Barda prezentoval společný projekt ČUS „Olympijské sportovní hry do škol aneb 
Hodina pohybu navíc“, jehož se účastní i ČSH, s cílem zvýšení pohybové gramotnosti 
žáků ZŠ. Prezentace ČUS pro MŠMT bude koncem února 2015. Pokud bude projekt 
MŠMT schválen (70 vybraných škol), bude realizován od 2. pololetí školního roku. 
 

Exekutiva schválila přijetí nového klubu SHK Veselí nad Moravou do ČSH. 
 

 

 

 Příští jednání Exekutivy ČSH 

 
- v neděli 22.3.2015 od 10 hodin v kanceláři ČSH v Praze; 
- v pátek 17.4.2015 od 14 hodin v kanceláři ČSH v Praze; 
- v pátek 15.5.2015 od 14 hodin v kanceláři ČSH v Praze; 
- v pátek 19.6.2015 od 14 hodin v kanceláři ČSH v Praze; 

 

- případné jednání Rady ČSH v sobotu 16.5.2015 v Praze; 
- konference ČSH v sobotu 20.6.2015 v Praze 

 

Zapsal Stanislav Svoboda 

Schválil Radek Bendl 

Datum 11.2.2015 

 

 


